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I-1/4-25/2013. ikt.sz. 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

 

Készült: Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2013. november 28-án 

megtartott nyílt ülésén a Városháza 18-as sz. helyiségében. 

 

Jelen vannak:  Valánszki Róbert polgármester 

Novák Imre  alpolgármester 

   dr. Ágoston Sándor  képviselő  

   Kiss Károly   képviselő 

Séllei Zsigmond  képviselő 

   Kanó József   képviselő 

Dékány József  képviselő 

Földi Imre   képviselő 

   Nyuzó Marietta  képviselő 

 

Tanácskozási joggal részt vesz:  Balogh Csilla jegyző 

    

Jegyzőkönyvvezető:  Tóth Éva  

 

Meghívottak: Szarka Andrea igazgatási irodavezető, Feke László műszaki irodavezető, 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető, Kovács Mária Ecsegfalva polgármestere, 

Dr. Kulcsár László ügyvéd, Tóth Erika Békés Megyei Tisza Kálmán Közoktatási Intézmény 

oktatási egységvezető, Tóth Julianna Szeghalom Kistérség Egységes Szociális Intézmény 

igazgató, Kállai Anikó a Strandfürdő szakmai koordinátora, Burainé Murányi Magdolna a 

Bereczki Imre Helytörténeti Gyűjtemény vezetője, Somogyi Erzsébet Ladányi Mihály 

Könyvtár vezetője, Diósné Ambrus Erzsébet DÁMK intézmény vezetője, Némethné Szarka 

Mária Dévaványai Polgárőrség Közhasznú Szervezet képviseletében, Váradi Károly 

Dévaványai Sportegyesület elnöke és a Váradi Étkeztetési Bt. ügyvezetője, Varga Istvánné a 

Hagyományőrző Nők Egyesületének elnöke, Vasas Imre az Őszi Napfény Nyugdíjas Klub 

elnöke, Erdeiné Mucsi Márta Dévaványai Kulturális és Művészetoktatási Alapítvány elnöke, 

Torma Gyöngyi főépítész, Bartha Sándor egyéni vállalkozó, a lakosság részéről 5 fő. 

 

Valánszki Róbert  polgármester – üdvözli az ülésen megjelenteket. 

 

A polgármester megállapítja, hogy az ülés határozatképes, a Képviselő-testület létszáma: 9 fő. 

 

A polgármester a napirend ismertetésére tér át. 

 

1. KÖZMEGHALLGATÁS a lakosság közérdekű javaslatainak, felvetéseinek 

meghallgatása és megvitatása. 

 

2. A 2014. évi városi ünnepség- és rendezvényterv megvitatása 

Előadó:  Diósné Ambrus Erzsébet  DÁMK intézményvezető 

 

3. Tájékoztató az önkormányzat által támogatott dévaványai civilszervezetek 

tevékenységéről.  

Előadó:  az érintett civilszervezetek képviselői 
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4.  Bejelentések. 

 

A polgármester kérdésként tette fel a testület tagjai felé, hogy indítványozzák-e egyéb 

napirendi pont megtárgyalását? 

Megállapítja, hogy a képviselők nem indítványoznak egyéb napirendi pontot.  

A polgármester szavazásra kéri a képviselőket.  

Aki egyetért a napirendi javaslattal kéri, az kézfelnyújtással jelezze.  

A szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 9 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozza: 

 

Határozat: 

436/2013.(XI.28.)  Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2013. november 28-án tartandó 

ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 

 

1. KÖZMEGHALLGATÁS a lakosság közérdekű javaslatainak, felvetéseinek 

meghallgatása és megvitatása. 

 

2. A 2014. évi városi ünnepség- és rendezvényterv megvitatása. 

Előadó:  Diósné Ambrus Erzsébet  DÁMK intézményvezető 

 

3. Tájékoztató az önkormányzat által támogatott dévaványai civilszervezetek 

tevékenységéről.  

Előadó:  az érintett civilszervezetek képviselői 

 

4.  Bejelentések. 

 

Valánszki Róbert polgármester - A fő napirendek tárgyalását megelőzően a lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról szóló jelentés és a két testületi ülés között történt fontosabb 

események megvitatására tér át.  

Elmondja, hogy a mai napon Földi Imre képviselővel Budapesten voltak a 

Belügyminisztériumnál a Startmunka Mintaprogrammal kapcsolatban. A 

Közfoglalkoztatásban nyújtott kiemelkedő szakmai tevékenységért Pintér Sándor 

Belügyminiszter Úrtól egy elismerő Oklevelet vehettek át, mely 2 millió Ft-os támogatással 

jár. 

Az írásos jelentés a képviselők számára megküldésre került, amelyhez rövid szóbeli 

kiegészítést kíván tenni. A 402/2013. (X.31.) Kt. hat. a bejelentésekben szereplő egyik 

előterjesztéshez kapcsolódik. A Tourinform Iroda által kért 25 %-os hozzájárulást a mai 

ülésen tudják Ft-ban kifejezni.  

Illetve a közmeghallgatáshoz kapcsolódik a 418/2013. (X.31.) Kt. hat., mely a MAXAQUA 

Kft. Beruházási szándékával kapcsolatos. Erre az önkormányzat pályázatot írt ki második 

körben. November 18-ig volt a pályázat benyújtási határideje, melyre nem érkezett ajánlat. 

Ennyiben kivánta kiegészíteni a lejárt idejű határozatokról szóló jelentést. 

Aki elfogadja a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló jelentést kéri, az 

kézfelnyújtással jelezze.  

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 9 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadja a lejárt határidejű határozatokról szóló jelentést 

a következő határozattal: 
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Határozat: 

 437/2013.(XI.28.) Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete 402/2013.(X.31.), 

403/2013.(X.31.), 404/2013.(X.31.), 406/2013.(X.31.), 408/2013.(X.31.), 

409/2013.(X.31.), 410/2013.(X.31.), 411/2013.(X.31.), 412/2013.(X.31.), 

413/2013.(X.31.), 414/2013.(X.31.), 415/2013.(X.31.), 416/2013.(X.31.), 

417/2013.(X.31.), 418/2013.(X.31.), 419/2013.(X.31.), 420/2013.(X.31.), 

421/2013.(X.31.), 422/2013.(X.31.), 423/2013.(X.31.), 424/2013.(X.31.), 

427/2013.(X.31.),     428/2013.(X.31.) határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

jóváhagyólag tudomásul veszi, valamint a polgármesteri tájékoztatót a két testületi 

ülés között történt eseményekről.  

 

(A lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló jelentés a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 

 

1. Napirendi pont 

 

Valánszki Róbert polgármester - Rátér az első napirendi pont megtárgyalására, amely 

Közmeghallgatás a lakosság közérdekű javaslatainak, felvetéseinek meghallgatása. 

A polgármester köszönti azokat a dévaványai lakosokat, akik megjelentek a 

közmeghallgatáson. 

Bízik benne, hogy a lakosság részéről lesz hozzászólás a Képviselő-testület munkájával 

kapcsolatban.  

Akinek kérdése, javaslata van kéri, az szíveskedjen jelezni.  

Amennyiben nincs a lakosság részéről hozzászólás, akkor az előbb elmondottakhoz 

kapcsolódóan elmondja, hogy a MAXAQUA Kft. levelet küldött az önkormányzat részére, 

melyben leírták, hogy az első körben elküldött pályázatukkal kapcsolatban aggályaikat 

fogalmazták meg. A pályázati dokumentációt megvásárolták, viszont a szándék elmaradt, nem 

került a pályázat benyújtásra, mivel nem láttak megnyugtató garanciákat arra vonatkozóan, 

hogy a beruházás befejezési határideje tartható lenne, mert ez teljesen önerőből valósult volna 

meg a cég elmondása alapján. Továbbá leírták azt is, hogy az időközi polgármester 

választáson az egyik jelölt révén, itt egyértelmű, hogy rá, Valánszki Róbertre gondoltak, a 

választási szórólapon, mint kiemelten negatív kampányelem, rájuk nézve dehonesztáló 

beállításban szerepelt. 

Az előterjesztéshez mellékelve lett a választási szórólap, melyen minden pontosan rajta van és 

semmilyen negatív kampány nem szerepel benne. Polgármesteri megválasztását követően 

kereste a Kft.-t. Jelezte Novák Imre alpolgármesternek is, hogy a legközelebbi találkozáskor 

tegye lehetővé, hogy ő és Feke László műszaki irodavezető is jelen lehessenek. E-mail-ben is 

megkeresték a céget, azonban válasz nem érkezett tőlük. Ugyanakkor említésre méltó, hogy a 

MAXAQUA Kft. a Közigazgatási és Igazságügyi Minisztérium Céginformációs és az 

Elektronikus Cégeljárásban Közreműködő Szolgálattól lekért adatok alapján az elmúlt 

években 0 Ft árbevételeket produkáltak. Illetve a fő tevékenységi körük egyéb élelmiszeripari 

kereskedelem, továbbá asztalosipari termékek gyártását és forgalmazását csak 2013. 

augusztus végén jegyeztették be, illetve vették be a tevékenységi körükbe. Ennyit kívánt 

szólni erről a témáról. Elmondja még, hogy nem rajta múlott, hogy ez a cég nem Dévaványán 

valósít meg beruházást. 

El szeretné még mondani, hogy a DÉSZOF kereskedelmi Kft. megszűnt. A cég kérte a bérleti 

szerződés felmondását is. Ez november 10.-e előtti eljárások eredményeként történt meg.  

A közmeghallgatáshoz kapcsolódóan ennyit szeretett volna elmondani. 
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Megkérdezi van-e valakinek hozzászólása? Megadja a szót Novák Imre alpolgármester 

részére. 

 

Novák Imre alpolgármester – A MAXAQUA Kft.-re vonatkozóan nem kívánt észrevételt, 

véleményt alkotni. Hiszen a Képviselő-testület közös célja ha valaki jelentkezik beruházási, 

munkahelyteremtő szándékkal a településre, akkor a lehetőségeikhez mérten próbálják 

fogadni.  

A DÉSZOF Kft. hosszabb ideje már liqviditási gondokkal küzdött. Most került abba a 

stádiumba, hogy egyszerűen ez már nem volt tartható állapotban. A másik két saját 

vállalkozásával próbálta még fenntartani a Kft.-t, de az már a saját vállalkozásai rovására 

ment volna teljes mértékben. Azt a döntést hozta, hogy további forrást nem kíván a Kft. –be 

fektetni, így ezzel párhuzamosan a felszámolás megkezdődött. Ehhez kapcsolódóan van egy 

javaslata. A kft. felszámolása miatt 8 ember vált munkanélkülivé. A polgármesterrel 

lefolytatott megbeszélés során elmondta, hogy a másik egy személyes vállalkozásába át tudja 

venni az embereket dolgozni, így nem válnak munkanélkülivé. Ez abban az esetben 

valósulhat meg, ha a Képviselő-testület a DÉSZOF Kft. által használt épületet változatlan 

feltételek mellett esetleg pályázati úton kiírja és bérelhető lesz. Nyilvánvaló, hogy azok a 

munkák, melyeket a vállalkozása végez majd a továbbiakban más személyekkel és más 

helyszínen is megoldható lenne. Viszont az, hogy a bérleti díj a foglalkoztatásnak kedvező, az 

nem azt jelenti, hogy az épület fenntartása nem ellensúlyozza a bérleti díj mértékét. Viszont a 

kialakított és a megszokott helyre való tekintettel továbbra is itt tudná foglalkoztatni az 

embereket. Ennyiben kívánta tájékoztatni a jelenlévőket. 

 

Valánszki Róbert polgármester – Vélemény, hogy az épületet a testület pályáztatás útján 

meg fogja hirdetni és ha az alpolgármesternél kedveződd ajánlatot nem nyújt be más, akkor 

nincs akadálya, hogy a foglalkoztatás a továbbiakban is ott legyen. 

A polgármester megkérdezi a jelenlévőket, hogy a közmeghallgatás napirend kapcsán 

kívánnak-e más témát megtárgyalni? 

Megállapítja, hogy több hozzászólás a napirend kapcsán nem hangzott el.  

A polgármester a közmeghallgatás napirendet lezárja.  

 

2. Napirendi pont 
 

Valánszki Róbert polgármester – Rátér a második napirendi pontra, mely a 2014. évi városi 

ünnepség- és rendezvényterv megvitatása. Megadja a szót dr. Ágoston Sándor bizottsági 

elnök részére, hogy ismertesse a bizottság javaslatát. 

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – A bizottság tárgyalta a napirendi pontot és elfogadásra javasolták a testület felé a 

2014. évi városi ünnepség- és rendezvénytervet. Egy olyan javaslatot tett még a bizottság, 

hogy a városi rendezvényt, a március 15.-i és az október 23.-i ünnepségeket ne a 

templomokban tartsák meg, hanem a művelődési házban kerüljön megrendezésre. A 

művelődési házban a technika rendelkezésre áll. Azért javasolják továbbá ezt a helyszínt 

megrendezésre, mivel az iskolás gyerekek is panasszal fordultak a tanárok felé, hogy a 

templomban hideg volt.  

 

Valánszki Róbert polgármester – Megköszöni az elmondottakat. Megadja a szót Dékány 

József bizottsági elnök részére, hogy ismertesse a bizottság javaslatát. 
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Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – A pénzügyi bizottság szintén elfogadásra javasolta a 2014. évi városi ünnepség- 

és rendezvénytervet. A bizottság véleménye szerint még további egyeztetés szükséges a 

Kurucz Porta rendezvénnyel kapcsolatban. Az elmúlt évekhez hasonlóan a 2014-es évben is 

megrendezésre kellene, hogy kerüljön.  

 

Valánszki Róbert polgármester – Megköszöni a bizottsági javaslat ismertetését. Megadja a 

szót Novák Imre alpolgármester részére. 

 

Novák Imre alpolgármester – Elmondja, hogy nem ért egyet az oktatási bizottság azon 

véleményével, hogy az ünnepségek megrendezését át kellene helyezni a művelődési házba. 

Úgy gondolja, hogy az október 23.-i ünnepség megrendezésekor nem lehet olyan hideg a 

templomban, hogy emiatt az ünnepséget nem lehet ott megtartani.  

 

Kiss Károly a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő – A városnapi 

rendezvénnyel volt még olyan felvetés is, hogy a helyi vállalkozókat kellene felkérni 

árusításra, így némiképp olcsóbban lehetne vásárolni. A pénzügyi bizottság ülésén elhangzott, 

hogy a városnapi ünnepség legyen színvonalas, kicsit drágább, minden korosztályhoz szóljon. 

Továbbá javasolja még, hogy a városnapi ünnepségre a kolozsvári színház tagjait is hívják 

meg. A határon túli kapcsolatok erősítésére vannak pályázatok, melyek keretein belül ezt meg 

lehetne valósítani.  

 

Valánszki Róbert polgármester – Úgy gondolja, hogy a 2014. évi városi ünnepség- és 

rendezvényterv alapjaiban jó, azonban néhány, módosításra szorul. Az előző évek tapasztalata 

azt mutatja, hogy egy nívósabb ünnepségtervet kellett összeállítani. Úgy gondolja, hogy az 

előadókban, illetve azoknak a művészeknek a névsorában kellene megállapodni, akik a 

rendezvényt színesíteni fogják. Ez egy következő megbeszélés részét képezheti. Valamint 

abban is dönteni kellene, hogy a városnapi rendezvénysorozat 2 vagy 3 napos legyen.  

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – A városi ünnepség- és rendezvényterv abba az irányba megy el, hogy kezd egyre 

szélesebb, többrétegű lenni.  

 

Valánszki Róbert polgármester – Elmondja, hogy a meghívandó előadókat illetően ötleteket, 

javaslatokat várnak, melyeket az önkormányzatnál illetve Diósné Ambrus Erzsébet 

intézményvezetőnél lehet leadni.  
 

Diósné Ambrus Erzsébet DÁMK intézményvezető – A városnap megrendezésével 

kapcsolatban ismeretes, hogy pályázat lett benyújtva. Ez azért lett minimum 2 napos, mert a 

pályázat úgy szólt, hogy fesztivál néven kell, hogy szerepeljen. Ezért találták ki a Göcsödi 

fesztivált, mely jellemző lehet a településre. December 10. körül várható a pályázat elbírálása. 

Továbbá elmondja, hogy azok a programok amik a tervbe bekerültek csak javaslatok, 

valamint jól lehet látni a felsorolt adatokból, hogy egy ilyen rendezvényt mekkora összegből 

lehet kihozni. 

 

Valánszki Róbert polgármester – Azt látni kell, ha a városnap 3 napos rendezvénysorozatból 

fog állna, akkor minimum 5 nagykoncertnek szerepelnie kell a programok között. Ez 

minimum 5-7 millió Ft-ba fog kerülni. Körösladány polgármesterével beszélt, aki elmondta, 

hogy a Körösladányi Napok körülbelül 5 millió Ft-ba szoktak kerülni.  
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Megkérdezi van-e még valakinek észrevétele, hozzászólása a témával kapcsolatban? 

Megállapítja, hogy további hozzászólás nem hangzott el.  

Szavazásra kéri a képviselőket. 

Aki elfogadja a város 2014. évi városi ünnepség – és rendezvénytervet, azzal a kiegészítéssel, 

hogy azok a városi ünnepségek, melyek a templomban lettek volna megtartva, a József Attila 

Művelődési Házban kerüljenek megrendezésre kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület 7 igen szavazat és 2 ellenszavazat mellett a 

következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

 438/2013.(XI.28.) Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete a város 2014. évi rendezvény- 

és ünnepségtervét elfogadja, azzal a kiegészítéssel, hogy a 2014. március 15.-i és 

október 23.-i városi ünnepségek a József Attila Művelődési Házban kerülnek 

megrendezésre. 

 

Felelősök:  a rendezvény, valamint az ünnepségtervben megjelölt felelősök 

Határidő:  a tervben foglaltak szerint 

 

(A képviselő-testület által elfogadott 2014. évi ünnepség- és rendezvényterv a jegyzőkönyv 

mellékletét képezi.) 

 

3. Napirendi pont 

 

Valánszki Róbert polgármester – Rátér a harmadik napirendi pont ismertetésére, mely az 

önkormányzat által támogatott dévaványai civilszervezetek tevékenységéről szóló tájékoztató. 

Megadja a szót dr. Ágoston Sándor bizottsági elnök részére, hogy ismertesse a bizottság 

javaslatát. 

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – Az oktatási bizottság tárgyalta a tájékoztatót és elfogadásra javasolt a testület felé. 

 

Valánszki Róbert polgármester – Megadja a szót Dékány József bizottsági elnök részére, 

hogy ismertesse a bizottság javaslatát. 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – A pénzügyi bizottság is tárgyalta a tájékoztatót, melyet elfogadásra javasolt. 

Örömmel vették, hogy a civil szervezetek képviseletében nagy számmal jelentek meg a 

bizottsági ülésen. Több dolog is felmerült, szó volt a civil ház állapotáról is. Véleménye 

szerint a felmerülő problémákat a műszaki irodával közösen meg tudják oldani. 

 

Kiss Károly a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő – Elmondja, hogy a 

pénzügyi bizottság ülésén elhangzott még, hogy a civil szervezetek időben adják be a testület 

felé a kérelmüket. A költségvetésüket alaposan gondolják át, hogy mekkora összegű 

támogatásra lesz szükségük. Továbbá szeretné megköszönni a civil szervezetek egész éves 

munkáját. 
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Földi Imre képviselő – Szintén megköszöni a civil szervezetek egész évben végzett 

munkáját. Valamint elmondja, hogy valóban nagyon fontos, hogy a civil szervezetek időben 

adják be a kérelmeiket, mivel a tervezhetőség szempontjából ez nagyon fontos. 

 

Valánszki Róbert polgármester – Megköszöni az elmondottakat. Megkérdezi, van-e még 

valakinek észrevétele, hozzászólása a témával kapcsolatban? Megadja a szót Varga Istvánné 

részére a Hagyományőrző Nők Egyesületének elnökének. 

 

Varga Istvánné a Hagyományőrző Nők Egyesületének elnöke – Köszönti a Képviselő-

testületet, megköszöni az eddig nyújtott támogatásukat a különböző rendezvényekhez. 

Elmondja, hogy a képviselőknek adott egy meghívót, mely a 2013. december 8.-i 

rendezvényükre szól. Bizonyára mindenki emlékszik rá, hogy a Kádár Ferenc Népdaléneklési 

verseny 2011-ben indult teljesen civil kezdeményezésként. Ehhez az ötletükhöz megkeresték 

még a többi civil szervezeteket, felhívást indítottak hozzájuk, a lakossághoz, vállalkozókhoz 

és a Képviselő-testülethez. A civil összefogás jegyében a szakmai irányítást az Alapfokú 

Művészeti Iskola és annak Népzenei Tanszaka, ezt követően az újonnan alakult Folk-Műhely 

Egyesület vállalta fel. Hagyományteremtő céllal indították el ezt a rendezvényt, melynek 

sikere van, az idei a harmadik megrendezésre kerülő Népdaléneklési verseny. 

A Képviselő-testületet kéri, hogy a civil szervezetek kérelmének elbírálásánál vegyék 

figyelembe, hogy ez egy olyan rendezvény amely egyre nagyobbá növi ki saját magát. A 

megyei verseny ami eddig volt pályázat híján megszűnt, viszont szeretnék ezt civil 

összefogásként tovább folytatni. Már az idén is bővült a rendezvény. Nem csak 

népdaléneklési verseny, hanem a néptánc is kapcsolódik hozzá. Folyamatosan keresik a Folk-

Műhely Egyesület vezetőit a népzene kiszélesítésével is. Valószínű, hogy a közeljövőben a 

rendezvény fesztivál jelleggel fog működni.  

A 2013. december 8-i rendezvénnyel kapcsolatban elmondja, hogy népdaléneklés terén 56 

műsorszám kerül megrendezésre. Ez 37 szólóénekest, 8 kisegyüttest és 10 nagyobb együttest 

jelent. Ehhez még jön a néptánc, ami szintén hasonló létszámot jelent. A zsűri tagjai között 

olyan providens személyeket lesznek, mint például Budai Ilona népdal énekes. A város jóhírét 

nagyban elviszi ez a rendezvény, ugyanis Dévaványán kívül jelentkeztek még Békéscsabáról, 

Ecsegfalváról, Szegedről, Hódmezővásárhelyről, Ópusztaszerről, Békésről, Köröstarcsáról, 

Csanádapácáról, Nagybánhegyesről, Mezőhegyesről, Szarvasról, Kecskemétről, Pitvarosról, 

Csökmőről, Zsombokról, Domaszékről, Udvarosról, Újkígyósról, Szolnok-szandaszőlősről, 

Körösladányból és Szeghalomról. 

Úgy látja, hogy ez a civil kezdeményezéssel elindult rendezvény, ami civil összefogással 

valósult meg, bebizonyítja, hogy erre igény van. A jövőt nézve ez egy fesztivállá fogja kinőni 

magát. Remek lenne, ha ennek Dévaványán lenne a központja, ugyanis a népdaléneklést, 

néptáncot olyan elődeink őrizték, mint például Kádár Ferenc, Nácsa János vagy Dr. Bereczki 

Imre. 

Továbbá szeretné még megköszönni Földi Imre képviselőnek és Kiss Károly képviselőnek, 

hogy minden rendezvényükre ellátogattak és támogatták az egyesületet.  

Elmondja még, hogy Dévaványán nagyon sok jól működő civil szervezet van. Eljárnak 

különböző fórumokra, tanfolyamokra amit civil  szervezetek részére készítenek. Mindig 

elcsodálkoznak a Dévaványán működő civil szervezetek létszámát és sokszínűségét illetően. 

Büszke rá, hogy egy mozgalmas civil élet folyik a településen és ezek a szervezetek 

összefogva, együttesen is tudnak jól dolgozni. Persze mindegyik szervezetnek van egy önálló 

arculata, viszont mindegyikben közös, hogy a tevékenységük által a települést szeretnék 

gazdagítani. 
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Valánszki Róbert polgármester – Megköszöni az elmondottakat. Megadja a szót Váradi 

Károly részére. 

 

Váradi Károly a Dévaványai Sportegyesület elnöke – Elmondja, hogy a pénzügyi 

bizottságon már szó volt a liqviditási gondjaikról. A Sportegyesület különböző szakosztályai 

fejlődnek és újak indulnak. Megköszöni a Sportegyesület és többi civil nevében is a 

Képviselő-testület pozitív hozzáállását és arra kéri a testületet, hogy a jövőben is a 

lehetőségeikhez mérten támogassák a civil szervezetek munkáját. 

 

Valánszki Róbert polgármester – Megköszöni az elmondottakat. Megadja a szót Vasas Imre 

részére, aki a Dévaványa Őszi Napfény Nyugdíjas Klub elnöke. 

 

Vasas Imre a Dévaványa Őszi Napfény Nyugdíjas Klub elnöke – Elmondja, hogy a 

Nyugdíjas Klubnál vezetőségi változás történt négy hónappal ezelőtt. Megköszöni a testület 

által nyújtott támogatást a klub székhelyéül szolgáló épület felújítását illetően. 

 

Valánszki Róbert polgármester – Megköszöni a bizottsági elnöknek az elmondottakat. 

Megkérdezi van-e még valakinek észrevétele, hozzászólása a témával kapcsolatban?  

Megállapítja, hogy további hozzászólás nem hangzott el.  

Szavazásra kéri a képviselőket. 

Aki elfogadásra javasolja az önkormányzat által támogatott dévaványai civilszervezetek 

tevékenységéről szóló tájékoztatót kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 9 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

 439/2013.(XI.28.) Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat által 

támogatott dévaványai civilszervezetek tevékenységéről szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

Felelősök:  - 

Határidő:  - 

 

4. Napirendi pont 

 

Valánszki Róbert polgármester – Rátér a negyedik napirendi pontra, mely a bejelentéseket 

tartalmazza. Első bejelentés a 2014. évre vonatkozó gyermekétkeztetési térítési díjjal 

kapcsolatos kérelem megtárgyalása. Megadja a szót Váradi Károly részére. 

 

Váradi Károly Váradi étkeztetési Bt. ügyvezetője – A közétkeztetés egy új rendszeren megy 

át. Tervezetek már vannak, amelyeket valószínű, hogy 2014-ben végre kell hajtaniuk. Már 

értesítette az intézmény vezetőket, hogy amikor a tervezet kijön, akkor szívesen tartana egy 

egyeztető beszélgetést mindenkivel. Megítélése szerint vannak érdekesnek mondható dolgok 

a tervezetben. Véleménye, hogy meg kell majd keresni a középutat. A Bt. Vezetője 

kérelmében kért nyersanyagnorma emelés, ami a térítési díj alapját képezi 2,0 % körül van. 

 

Valánszki Róbert polgármester – Megköszöni az elmondottakat. Megadja a szót Dékány 

József bizottsági elnök részére, hogy ismertesse a bizottság javaslatát. 
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Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – A bizottság elfogadásra javasolta a 2,0 %-os emelést. 

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – Az oktatási bizottság szintén tárgyalta az előterjesztést és elfogadásra javasolták 

az emelés mértékét. 

 

Valánszki Róbert polgármester – Megköszöni a bizottsági elnöknek az elmondottakat. 

Megkérdezi van-e még valakinek észrevétele, hozzászólása a témával kapcsolatban? 

Megállapítja, hogy további hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra kéri a képviselőket. 

Aki egyetért a gyermekétkeztetési térítési díjakról szóló önkormányzati rendelet 

megalkotásával kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 9 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotja 

 

Dévaványa Város Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

 

____/2013.(__.___.) önkormányzati rendeletét 

a gyermekétkeztetési térítési díjakról 

 

(Az elfogadott rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

Valánszki Róbert polgármester – Következő bejelentésre tér rá, mely a Gyomaendrődi 

Üdültetési Szövetség Turisztikai Egyesületet TDM (GYÜSZ-TE) szervezethez való 

csatlakozásról való döntéshozatal. Megadja a szót Dékány József bizottsági elnök részére, 

hogy ismertesse a bizottság javaslatát. 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – A bizottság a GYÜSZ-TÉ-vel való kapcsolat felmondását javasolja a testület felé. 

Ugyanezen napirendi ponton belül tájékoztatást kaptak még a további turisztikai ügyekkel 

kapcsolatban. A többi turisztikai kiajánlással való kapcsolatok felülvizsgálatát is 

kezdeményezné a bizottság. Amennyiben ezek nem váltják be a hozzájuk fűzött reményeket, 

ezek felé is a megszüntetésre való hajlamot javasolja a bizottság. Ezáltal az itt megspórolt 

összegeket saját reklámozásra javasolják fordítani, amennyiben ez megoldható lenne. 

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – Az oktatási bizottság is tárgyalta az előterjesztést és a GYÜSZ-TE elhagyását 

javasolják a testület felé.  

 

Valánszki Róbert polgármester – Megköszöni a bizottsági elnököknek az elmondottakat. 

Úgy gondolja, ha már 52 millió Ft-ot áldozott az önkormányzat az ifjúsági tábor 

megvalósítására, akkor ezután a marketingre kellene sokat fordítani. Ehhez elengedhetetlen 

az, hogy minél több helyen és minél jobban ki tudják ajánlani magukat. Véleménye, hogy a 

GYÜSZ-TE erre valós alternatívát nyújt. Tekintettel arra, hogy az év eleji 1,5 millió Ft-os 

belépési díjat átértékelve Pájer Sándor elnök úr arról adott tájékoztatást, hogy ez a GYÜSZ-

TÉ-ben lévő dévaványai tagok arányában - összesen 8 tag van – 800 e Ft-ot jelentene. Az 

önkormányzat már 500 e Ft-ot megfizetne, tehát a továbbiakban még 300 e Ft megfizetése 
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maradna. Illetve a 2014-es év elején 400 e Ft megfizetése. Véleménye, hogy ezt az összeget 

mindenféleképpen meg kellene fizetni az önkormányzatnak.  

Az Alföldi Barangolásban való részvétel a Körös-Sárrét Turizmus Egyesület tagjaként amit 

eddig fizettek, illetve a Dél-Alföldi Gyógy – és Termálfürdő Közhasznú Egyesülete részére 

amit eddig fizettek, ez 175 e Ft-os díj volt egész évre vonatkozóan. Valamint ehhez jön még 

hozzá a Tourinform Iroda, amin kellene még gondolkozni a testületnek. Nyilvánvaló, hogy a 

2014-es évre vonatkozó 200 e Ft-os kért támogatási összeg és a többi sem kevés, viszont ha 

ezek a lehetőségek adottak, akkor az kellene elérni, hogy csatlakozva a szervezethez 

működőképessé tegye Dévaványán az idegenforgalmat, a turisztikát és segítsék elő, hogy 

bármilyen korosztályból érkezzenek a településre látogatók és használják ki a Strandfürdő 

adottságait vagy akár a Túzokrezervátum szépségeit. 

Megadja a szót Séllei Zsigmond képviselő részére. 

Séllei Zsigmond képviselő – Elmondja, hogy a GYÜSZ-TE oldalán Dévaványa egyáltalán 

nem található meg. Eddig 2 képet lehetett megtalálni a városról, viszont már ezek sem 

láthatóak. 

 

Valánszki Róbert polgármester – A Pájer Sándor elnökkel folytatott beszélgetés során erre a 

megállapításra azt a választ adta, hogy a szervezet azt várja, hogy Dévaványával kapcsolatban 

bármilyen tájékoztatást, képeket kapjanak. Ha ezeket ők megkapták, akkor az informatikusuk 

azt a honlapra feltölti és a továbbiakban bárki számára megtekinthetőek lesznek. Információi 

alapján a GYÜSZ-TE dévaványai tagjai közül vannak vezetőségi tagok is, akik még nem 

jelentek meg a szervezet ülésén, vagyis nekik kellene aktívabban részt venni ezeken az 

üléseken. Elmondja, hogy november 29-én 17
00

 –ra kapott meghívót a GYÜSZ-TE 

taggyűlésére, amire természetesen elmegy. Dévaványával kapcsolatos anyag összeállítása 

folyamatban van, amit majd a honlapra fel lehet tölteni, hogy egy valóban kiajánlható 

programsorozatot kapjanak a honlapra látogatók. 

Véleménye szerint mindenképpen meg kellene adni az esélyt a szervezetnek, legalább a jövő 

évet tekintve. A 400 e Ft megfizetése után láthatják majd, hogy lesz-e eredménye. 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – A bizottság arról alkotott véleményt, amit eddig tett a GYÜSZ-TE. Azt tudják, 

hogy mennyit kellene még fizetni, viszont azt nem lehet előre látni, hogy ezért az összegért 

mit fog tenni a szervezet. Megnézte a GYÜSZ-TE honlapját és rengeteg keresés után lehet 

eljutni Dévaványához. A településről körülbelül 20 mondatot talált. Úgy gondolja, hogy ilyen 

összegű tagdíj megfizetéséért többet érdemelne a település. Valamint ekkora összegből 

önmaguk is többet tudnának tenni a városért. Emiatt tette azt a javaslatot a bizottság, hogy a 

GYÜSZ-TE szervezettel való további kapcsolatot mondják fel. 

 

Séllei Zsigmond képviselő – Elmondja, hogy a honlapon valóban hosszas keresés után lehet 

megtalálni Dévaványát, ahol 3 oldal írásos anyag van a településről, továbbá egy kis kép a 

Strandfürdőről. Hónapok óta nem történt változás a település bemutatását illetően. 

 

Földi Imre képviselő – Az októberi testületi ülésen tájékoztatta a testület Pájer Sándor 

elnököt arról, hogy mi nem felel meg az önkormányzatnak. Úgy gondolja, hogy ezt komolyan 

vette, hogy ezeken változtasson. Elmondja, hogy már akkor is jelezte, hogy a GYÜSZ-TÉ-nek 

szüksége van Dévaványára és Dévaványának is szüksége van a GYÜSZ-TÉ-re. A befizetendő 

tagdíj összegének csökkenése ellenére, úgy gondolja, hogy a kiajánlást az önkormányzatnak 

önállóan is meg kellene tenni, népszerűsíteni kellene Dévaványa települést. Egyetért a 

polgármester javaslatával. A következő évben amennyiben nem realizálódik az általuk elvárt 

változás, akkor sönthetnek arról, hogy ne adjanak további támogatást a GYÜSZ-TE részére. 
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dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – A GYÜSZ-TÉ-től nem kapott semmit Dévaványa a 1,5 millió Ft-ért. Önállóan is 

tudnának létrehozni egy információs honlapot és itt saját magukat tudnák kiajánlani. Ezzel 

kellene megpróbálkozni a továbbiakban. A GYÜSZ-TE honlapján valóban kevés információ 

található meg Dévaványáról. 

 

Séllei Zsigmond képviselő – Egy informatikus segítségével jobbá lehetne tenni a Strandfürdő 

honlapján, melyet nagyon sokan látogatnak.  

 

Valánszki Róbert polgármester – Úgy látja, hogy itt félreértés van. A GÍÜSZ-TE nem 

informatikai támogatást ad Dévaványa számára, hanem a honlapra felteszi a várossal 

kapcsolatos promóciós anyagot. A GYÜSZ-TE honlapját nagyon sokan felkeresik, mivel egy 

ismert, bejáratott honlap. Gyomaendrőd turisztikai adottságaival Dévaványa sem a múltban, 

sem a jövőben nem tud versenyezni. Ha valaki ellátogat erre a honlapra, meg van az esély, 

hogy Dévaványára is ellátogat. Ha a 2014-es év első felében látják az eredményt, akkor lehet 

szó a további tagdíj megfizetéséről. A honlapra felkerülő információkra bárki adhat javaslatot.  

 

Séllei Zsigmond képviselő – Elmondja, hogy a devavanya.com honlapon azonnali kereséssel 

megtalálja a Strandfürdőt. Elmondja, hogy a GYÜSZ-TE honlapján a belépést követően 

először a partner településekre kell rákattintani és utána lehet megtalálni Dévaványát. 

 

Valánszki Róbert polgármester – Ez nyilvánvaló, mivel a GYÜSZ-TE települések 

szövetségéből áll össze. 

 

Séllei Zsigmond képviselő – Igen, de a főoldalra történő bejutás után semmi nem utalt arra, 

hogy ott Dévaványát meg lehet találni. Tehát Dévaványát sehol nem tüntetik fel partner 

településként. 

 

Kiss Károly a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke – Elmondja, hogy ehhez az 

előterjesztéshez tartozik még a Tourinform Iroda által küldött levél is, melyben a tervezett 

működési hozzájárulási költségekről adnak tájékoztatást. Ebbe összesen nyolc település van 

benne. Ennek az összes költsége 2014-re 840 e Ft, a 2015-ös évre vonatkozóan pedig 1.920 e 

Ft az összes településre vonatkozóan. Úgy gondolja, hogy a Tourinform iroda már egy jól 

bevezetett, ismert cég. Lehet az idei évben még maradni kellene a GYÜSZ-TE szervezetnél, 

de mivel csak testületi felkeresés után kaptak tájékoztatást Pájer Sándor elnöktől, ezért a 

továbbiakban nem biztos, hogy jó megoldás a csatlakozás folytatása. A Tourinform Iroda is el 

tudja vinni az emberekhez Dévaványa jó hírét, mint más szervezetek.  

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – Szeretné elmondani, hogy a Strandfürdő idén a Tourinform Irodától kettő darab 

kerékpárt kapott teljesen ingyen, amit a vendégek tudnak használni. Tehát ettől a szervezettől 

Dévaványa kapott olyan dolgot, amit tud hasznosítani. A GYÜSZ-TÉ-vel csak az a gond, 

hogy nincs kézzel fogható eredmény. 

 

Valánszki Róbert polgármester – megkéri Váradi Károlyt, aki a GYÜSZ-TE szervezetben 

tagként van jelen, hogy egészítse ki az imént hallott dolgokat. 

 

Váradi Károly Váradi Étkeztetési Bt. ügyvezetője – Elmondja, hogy a GYÜSZ-TE 

szervezetnél Felügyelő Bizottsági tagként van jelen. Elnökség tagként Tóbiás Gábor és Kállai 
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Anikó képviseli Dévaványát. Véleménye szerint is sokkal aktívabbnak kell lenniük a 

tagoknak. Valamint szeretné, ha minél többen elmennének a GYÜSZ-TE november 29-én 

tartandó gyűlésére. A GYÜSZ-TE egy lehetőséget ad a város számára, mellyel élni kell. A 

honlapra pár perces videót is fel lehet tölteni, mely szintén remek lehetőség a város 

bemutatására. Elmondja, hogy a Fejedelmi Cukrászdáról készítettek pár perces videót, amit 

még nem töltöttek fel a honlapra és ennek szeretne majd utána járni, hogy mi lehet az oka. 

Nem biztos, hogy jó dolog hirtelen másik szervezethez átlépni. Önállóan építeni a város 

turisztikáját komoly feladatot jelent, melynek sok idő kell, hogy kiépüljön. A GYÜSZ-TE 3 

év kezdett el ezzel foglalkozni és mára már fel fejlődött. 

 

Valánszki Róbert polgármester – Megköszöni az elmondottakat. Elmondja még, hogy 

Gyomaendrődön egész programok sorozata található meg, mivel a GYÜSZ-TE folyamatosan 

részt vesz ezekben. Ha Dévaványa ki sem próbálja ezt, akkor nyilvánvalóan nem fog ezekből 

a dolgokból semmit érzékelni. Valamint elmondja még, hogy az elmúlt években a Tourinform 

Irodának lényegesen nagyobb összegeket kifizettek és csak kettő darab kerékpárt adtak a 

város számára, ezt a későbbiekben a GYÜSZ-TE is tudja majd teljesíteni. Megkérdezi van-e 

még valakinek észrevétele, hozzászólása a témával kapcsolatban? Megállapítja, hogy további 

hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra kéri a képviselőket. 

Aki egyetért azzal, hogy 2013. és 2014. évre a tagdíj évenként 800.000,- Ft, és a 2013. évre 

még fennmaradó 300.000,- Ft-ot december 31-ig átutalja az Egyesület számlájára az 

önkormányzat, folytatva ezzel a tagság fenntartását kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület 4 igen szavazat 4 tartózkodás és 1 

ellenszavazat mellett a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

 440/2013.(XI.28.) Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 

Gyomaendrődi Üdültetési Szövetség Turisztikai Egyesültet TDM szervezetben - 

5500 Gyomaendrőd Bocskai István u. 58/1 sz. -, nem kívánja tagságát fenntartani.   

 

A Képviselő-testület megbízza a Polgármestert, hogy határozatban foglaltak szerint 

járjon el. 

 

Felelős: Valánszki Róbert polgármester 

Határidő: értelem szerint 

 

Valánszki Róbert polgármester – Soron következő bejelentésre tér rá, mely a 2014. évre 

vonatkozó strandfürdő és ifjúsági szálláshely szolgáltatási díj megállapításának tervezetével, 

valamint a Széchenyi u. 6. sz. alatti Vendégház szolgáltatási díj tervezetével kapcsolatos.  

Megadja a szót Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető részére. 

 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető – Bár a strandszezonkezdés még távol 

van, de ahogyan az előterjesztés elején látszik hozzá kell szokni ahhoz a 

jogszabálykörnyezethez, hogy időben tervezhető módon álljon rendelkezésre a lehető 

legpontosabb adat.  

Az előterjesztésben azt is javasolja, hogy a Széchenyi u. 6.sz .alatti Vendégház díja is legyen 

meghatározva. Az eddigi gyakorlat az volt, hogy 2000,- Ft/ vendégéjszaka április 15- október 

15-ig a fűtési szezonon kívül.  
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Október végén már a fűtés miatt nem gazdaságos, de lehet olyan árat alkalmazni, hogy ha 

három fő vagy annál több vendég van, úgy az 3.000,-Ft / vendégéjszaka. Összegezve a most 

elkészített anyag nem tervez áremeléssel, így a határozati javaslatban az előző árak 

szerepelnek, de dönthet Képviselő-testület máshogy is, úgy annak mértékét meg kell 

határozni.  

 

Valánszki Róbert polgármester – Megköszöni az elmondottakat. Megadja a szót Dékány 

József bizottsági elnök részére, hogy ismertesse a bizottság javaslatát. 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – A bizottság elfogadásra javasolta a határozati javaslatban foglaltakat. 

 

Valánszki Róbert polgármester – Megköszöni a bizottsági elnöknek az elmondottakat. 

Megkérdezi van-e még valakinek észrevétele, hozzászólása a témával kapcsolatban? 

Megállapítja, hogy további hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra kéri a képviselőket. 

Aki egyetért a határozati javaslatban foglalt szolgáltatási árakkal kéri, az kézfelnyújtással 

jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 9 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

 441/2013.(XI.28.) Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Strandfürdő és 

Gyógyászatnál, valamint a Vendégháznál a szolgáltatási díjakat 2014. január 1-től az 

alábbiak szerint fogadja el: 

 

KEMPING ÁRLISTA: 

 

Vizesblokkos faház szállásdíja: 2500 Ft/fő/éj 

Vizesblokk nélküli faház szállásdíja: 2000 Ft/fő/éj 

 

Legalább 3 éjszaka eltöltése esetén 

 

Vizesblokkos faház szállásdíja: 2200 Ft/fő/éj 

Vizesblokk nélküli faház szállásdíja: 1800 Ft/fő/éj 

 

Az ár magába foglalja a strandfürdőbe való belépést. 

6 éves kor alatt ingyenes. 

A fenti árak nem tartalmazzák a 200,- Ft/fő/éj idegenforgalmi adót (18 éves kortól 

fizetendő).  

 

Lakókocsi, lakóautó:  1500 Ft/éj 

 

személyi díj (felnőtt):  1100 Ft/fő/éj 

személyi díj (diák/nyugdíjas): 900 Ft/fő/éj 

 

Legalább 3 éjszaka eltöltése esetén 
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személyi díj (felnőtt):  900 Ft/fő/éj 

személyi díj (diák/nyugdíjas): 700 Ft/fő/éj 

 

Az ár magába foglalja a strandfürdőbe való belépést.  

6 éves kor alatt ingyenes. 

A fenti árak nem tartalmazzák a 200 Ft/fő/éj idegenforgalmi adót (18 éves kortól 

fizetendő). 

 

Sátor: 800 Ft/éj 
 

személyi díj (felnőtt): 1100 Ft/fő/éj 

személyi díj (diák/nyugdíjas): 900 Ft/fő/éj 

 

Legalább 3 éjszaka eltöltése esetén 

Sátorhely: 600 Ft/éj 

 

személyi díj (felnőtt):  900 Ft/fő/éj 

személyi díj (diák/nyugdíjas): 700 Ft/fő/éj 

 

Az ár magába foglalja a strandfürdőbe való belépést.  

6 éves kor alatt ingyenes. 

A fenti árak nem tartalmazzák a 200 Ft/fő/éj idegenforgalmi adót (18 éves kortól 

fizetendő). 

 

Elektromos csatlakozás: (sátor/lakókocsi) 800 Ft/nap 

Mosógép használat: 300 Ft/nap 

Elektromos tűzhely: 400 Ft/nap 

Parkolás: 500 Ft/nap 

Parkolás motorkerékpárral: 200 Ft/nap 

 

Parkolás a kemping területén faház és sátor mellett. 

 

STRANDFÜRDŐ ÁRLISTA 

 

Felnőtt belépő  egész nap 680 Ft 

Felnőtt úszójegy 6-10 óráig 590 Ft 

Felnőtt bérlet egy hetes (7 alkalom) 3.555 Ft 

 egy hónap 9.955 Ft 

 szezon 24.000 Ft 

Felnőtt úszó bérlet egy hónap 7.860 Ft 

Diák- nyugdíjas úszó bérlet egy hónap  6.000 Ft 

Gyermek belépő (0-6 év) ingyenes 

Diák- nyugdíjas belépő egész nap 500 Ft 

Diák- nyugdíjas úszójegy 6-10 óráig 427 Ft 

Diák- nyugdíjas bérlet egy hetes (7 alkalom) 2.540 Ft 

 egy hónap 7.620 Ft 

 szezon 18.500 Ft 

Családi belépő (öt fő) 2.400 Ft 
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Családi bérlet (öt fő) egy hetes (7 alkalom) 9.920 Ft 

 egy hónap 32.720 Ft 

 szezon 55.780 Ft 

Csoportos: (15 főtől csak diák vagy nyugdíjas) 406 Ft 

Kádfürdő  445 Ft 

Közterület használati díj  1.320 Ft/m²/nap 

Látogató jegy  260 Ft 

 

 

GYÓGYÁSZAT ÁRLISTA 

 

Medencefürdő 269 Ft 

Termál kádfürdő 99 Ft 

Súlyfürdő 84 Ft 

Szénsavfürdő 136 Ft 

Orvosi gyógymasszázs 218 Ft 

Vízalatti vízsugármasszázs 121 Ft 

Vízalatti gyógytorna 81 Ft 

Elektroterápia 

Ultrahang 295 Ft 

Diadinamyc 210 Ft 

Szelektív ingeráram 230 Ft 

Iontoforézis 210 Ft 

Interferencia 210 Ft 

Stabil galván 165 Ft 

Kowarchik galván 165 Ft 

 

WELLNESS ÁRLISTA 

Szauna 457 Ft 

Pezsgőfürdő 450 Ft 

Masszázs (30 perc) 1270 Ft 

Masszázs (60 perc) 2100 Ft 

Lávaköves masszázs 3500 Ft 

Szolárium (1 zseton 3 perc) 183 Ft 

Szolárium krém 203 Ft 

 

Széchenyi u. 6. sz alatti Vendégház 

 

Vendégéjszaka április 15-október 15-ig 2.000.- Ft/fő 

Vendégéjszaka október 16-április 14-ig 3.000,- Ft/fő 

legalább három fő / egy vendégéjszaka esetén 

 

A fenti árak nem tartalmazzák a 200,- Ft/fő/éj idegenforgalmi adót (18 éves kortól 

fizetendő). 

 

A képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy a testület döntéséről a 

Strandfürdő és Gyógyászat szakmai koordinátorát és a Vendégház üzemeltetését 

ellátó munkatársat értesítse.  

 

Felelős:  Valánszki Róbert polgármester 
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Kállai Anikó a Strandfürdő és Gyógyászat szakmai koordinátora 

Vendégház üzemeltetését ellátó munkatárs 

Határidő:  értelem szerint  

Valánszki Róbert polgármester – Következő bejelentés a Dévaványai Szociális Szövetkezet 

kérelme az Alföldvíz Zrt. (5600 Békéscsaba, Dobozi u. 5. sz.) által használt, majd 

önkormányzatnak visszaadott épület használatára vonatkozóan. A Dévaványai Szociális 

Szövetkezet (5510 Dévaványa, Hősök tere 1.) képviseletében Kovács István az Igazgatóság 

elnöke levélben megfogalmazott kéréssel fordult a tisztelt Képviselő-testület felé, amely az 

előterjesztés mellékletét képezi. A Képviselő-testület előtt ismeretes a Dévaványai Szociális 

Szövetkezet célkitűzése, üzleti elképzelése a munkahelyteremtés területén. A foglalkoztatás 

elősegítése érdekében szükséges egy olyan telephely, melyben irodahelyiség kialakítására van 

lehetőség, továbbá a tevékenységek egy része (palántanevelés, estleges válogatás, tárolás, stb) 

elvégezhető. A közgyűlés üléseinek megtartására, valamint üzleti tárgyalások lebonyolítására 

lehetőséget biztosító helyiséggel rendelkezik a Sport u. 5. szám alatti I. számú vízműtelep 

ingatlan, melyet a 228/2013.(V.30.) Kt. határozatban az Alföldvíz Zrt. visszaadott az 

önkormányzat használatába.  

A TÁMOP. 2.4.3.D.1-13/2 pályázat benyújtásra került, egy alkalommal lett a Szövetkezet 

hiánypótlásra felszólítva, mely hiánypótlást határidőre teljesített. A pályázat 33.750.- e Ft 

támogatási összegről, 10 fő munkavállaló foglalkoztatásáról és képzéséről szól 18 hónap 

időtartam alatt. A támogatás formája vissza nem térítendő támogatás, mely bér, járulék, 

képzés és dologi kiadások fedezetéül szolgál.  

Elképzeléseik között szerepel a Dévaványán található termálvíz gazdasági szempontból 

történő hasznosítása, mely már részben megoldott a közeli fürdővel, azonban felmerült a 

kérdés, hogy mi lenne, ha (egy kisebb beruházással megvalósítható) fűtéskorszerűsítést 

valósítana meg az Önkormányzat az épületben, ami egyszerűen a termálvíz az épület fűtési 

rendszerén történő átfolyattatásával valósulna meg. A kivitelezéshez szükséges anyagigényről 

ajánlatkérést követően dönthet a tisztelt Képviselő-testület.  

 

Valánszki Róbert polgármester – Megköszöni az elmondottakat. Megadja a szót Dékány 

József bizottsági elnök részére, hogy ismertesse a bizottság javaslatát. 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – A bizottság elfogadásra javasolta a kérelmet. 

 

Valánszki Róbert polgármester – Megköszöni a bizottsági elnöknek az elmondottakat. 

Megkérdezi van-e még valakinek észrevétele, hozzászólása a témával kapcsolatban? 

Megállapítja, hogy további hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra kéri a képviselőket. 

Aki egyetért a határozati javaslatban foglalt szolgáltatási árakkal kéri, az kézfelnyújtással 

jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 9 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

 442/2013.(XI.28.) Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Dévaványai 

Szociális Szövetkezet (5510 Dévaványa, Hősök tere 1, képviseli Kovács István 

igazgatóság elnöke) által benyújtott kérelmet elfogadja. A képviselő-testület 

Dévaványa, Sport u. 5. sz. alatti I. számú vízműtelep ingatlanát a rajta található 
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épületekkel és műtárgyakkal együtt telephely használatra vonatkozó megállapodás 

keretén belül átadja a Dévaványai Szociális Szövetkezet (5510 Dévaványa, Hősök 

tere 1.) részére.  

 

A Képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy az ingatlan átadás-átvételével 

kapcsolatos egyeztetést és tárgyalásokat kezdje meg a Dévaványai Szociális 

Szövetkezet közgyűlésével. 

 

Felelős:  Valánszki Miklós Róbert polgármester 

  Erdei Sándor pénzügyi ügyintéző 

Határidő:  értelem szerint 
 

Valánszki Róbert polgármester – Következő bejelentés a gazdálkodási iroda által kimutatott 

hátralékos kintlévőségek behajtási cselekményeiről szóló beszámoló. Megadja a szót Szűcsné 

Horváth Margit gazdálkodási irodavezető részére. 

 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető – Ahogy az előterjesztésben is szerepel 

ez egy beszámoló, tájékoztató jellegű. Minden évben a Képviselő-testület elé kerül. 

Eredménynek számít, hogy idén nagyobb lett a behajtás eredménye, mint az előző évben. 

Röviden ennyiben kívánta kiegészíteni az előterjesztésben leírtakat. 

 

Valánszki Róbert polgármester – Megköszöni az elmondottakat. Megkérdezi van-e még 

valakinek észrevétele, hozzászólása a témával kapcsolatban? Megállapítja, hogy további 

hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra kéri a képviselőket. 

Aki elfogadja a kintlévőségek behajtása érdekében tett intézkedésekről szóló tájékoztatót kéri, 

az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 9 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

 443/2013.(XI.28.) Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete a kintlévőségek behajtása 

érdekében tett intézkedésekről szóló tájékoztatót elfogadja.  

 

Felelős:  - 

Határidő:  - 

 

Valánszki Róbert polgármester – Következő bejelentés a Szociális és Egészségügyi 

Bizottság előirányzat módosításával kapcsolatos.  

Megadja a szót Dékány József bizottsági elnök részére, hogy ismertesse a bizottság javaslatát. 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – A Szociális és Egészségügyi Bizottság 1 millió Ft-os biztonsági tartalékot kért a 

testülettől. Annak érdekében, hogy idén ne lépjen fel még egyszer ez a probléma, a pénzügyi 

bizottság 1,5 millió Ft-os biztonsági tartalékot javasol a Szociális és Egészségügyi Bizottság 

részére megítélni. Remélik, hogy a bizottság a továbbiakban is megfelelően fog gazdálkodni 

és ez az összeg nem kerül felhasználásra. 
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Valánszki Róbert polgármester – Megköszöni a bizottsági elnöknek az elmondottakat. 

Megadja a szót Kiss Károly képviselő részére. 

 

Kiss Károly a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő – Mindenki előtt ismert 

Dévaványa szociális helyzete. A naposcsibe programot saját költségvetéséből fizette ki idén a 

Szociális Bizottság, mivel nem nyertek támogatást. Az elmúlt évben a bizottság 1000 q fát 

kapott, melyet a szociálisan rászorulók között szét tudott osztani, az idei évben ez is elmaradt. 

Ezért van szüksége a bizottságnak a 1,5 millió Ft-os biztonsági tartalékra.  

A 2014-es évre egy szilárdabb költségvetést kell készíteni. A bizottság által adott szociális 

kölcsönök visszafizetése nehezen történik meg és ezáltal is fogy a bizottság pénze. A 

Szociális és Egészségügyi Bizottságnak van 50 ha földje, ennek a bevételéből is valamilyen 

összeg megilleti a bizottságot. Tájékoztatja a testületet, hogy Dévaványa általános települések 

helyzeteként 32 millió Ft-ot nyert. Nyilvánvaló, hogy ezt az összeget fejlesztésekre is fel lehet 

használni, de a szociális bizottságot is megilletné ebből az összegből valamennyi rész. 

Úgy gondolja, hogy az önkormányzati törvényeket a szociális bizottságnál felül kellene 

vizsgálni és át kellene gondolni. Az egy főre eső jövedelmet is meg kellene vizsgálni, a 

tankönyvek támogatottsága évek óta nem változott. A tankönyv árak már nagyon magas 

emelésen mentek keresztül, viszont a bizottság által adott támogatás legnagyobb összege 

maximum 7.000,- Ft. Örülne a bizottság, ha minél többen hozzá tudnának jutni az úgynevezett 

szociális földhöz. Első évben nem jelentkezett senki, jelenleg 8 család művel szociális földet. 

 

Kanó József képviselő – Elmondja, hogy most előállt az az eset, ami eddig még nem történt 

meg, hogy a szociális juttatásokat nem tudta a bizottság kifizetni. Egy héttel ezelőtt döntött a 

bizottság az átmeneti segélyek ügyében, melyeket ezidáig sem tudtak kifizetni. Úgy gondolja, 

hogy a hivatalban hibázott valaki. Véleménye, hogy ennek a témának nem most kellett volna 

a testület elé kerülnie, hanem már hónapokkal ezelőtt. Ha akkor döntöttek volna ez ügyben, 

akkor most nem lenne ez a csúszás. 

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető – Elmondja, hogy a segélyek kifizetésével 

kapcsolatban 30 napos ügyintézési határidő van. Úgy gondolja, hogy eddig mindig időben 

megtörténtek a kifizetések, a bizottság ülését követően már 1-2 napon belül elkezdték a 

kifizetéseket. Az ügyintézők olyan tájékoztatást adtak az ügyfelek részére, hogy a Szociális és 

Egészségügyi Bizottság hatáskörébe tartozó feladatok kifizetésére elfogyott az előirányzat és 

amennyiben a Képviselő-testület segítséget nyújt a bizottság munkájához, akkor az elmaradt 

kifizetések megtörténnek. Az átmeneti segélyekkel kapcsolatos határozatokat az ügyintézők 

elkészítették, amennyiben a testület részéről pozitív döntés születik, ezek a határozatok 

megküldésre kerülnek és a kifizetések is megtörténnek.  

Elmondja még, hogy a szociális bizottság kérelme nem most került a testület elé, erről már 

volt szó korábban is.  

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – Az elmúlt évben a testület 1 millió Ft-ot adott biztonsági tartalékként a szociális 

bizottságnak., ez az összeg azonban nem került felhasználásra. Bízik benne, hogy a 1,5 millió 

Ft-os biztonsági tartalékból jól tud gazdálkodni a továbbiakban a bizottság.  

 

Novák Imre alpolgármester – Az előbb elhangzott, hogy egy tartalékot kell képezni, aminek 

folyamatos a felhasználása. Ezután elhangzott, hogy azonnali felhasználásra szükséges az 

összeg. Nem érti ezek összefüggését. Most egy azonnali összeg kifizetésére szükséges 

segítségről van szó, vagy egy tartalékképzésről? 
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Kiss Károly a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő – Azért volt 

félreérthető, mert az előterjesztésben 1 millió Ft szerepel, ami azonnali kifizetéshez 

szükséges. Ez a kifizetés a 2013. évi költségvetés általános működési előirányzat tartalék 

terhére történne. 

 

Valánszki Róbert polgármester –Megkérdezi van-e még valakinek észrevétele, hozzászólása 

a témával kapcsolatban? Megállapítja, hogy további hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra kéri a képviselőket. 

Aki egyetért azzal, hogy a Szociális és Egészségügyi Bizottság részére biztonsági tartalékként 

1.500.000,-Ft-os előirányzat módosítást hajtsanak végre kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület 8 igen szavazat és 1 tartózkodás mellett a 

következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

 444/2013.(XI.28.) Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 2013. évi 

költségvetés általános működési előirányzat tartalék terhére biztonsági tartalékként 

1.500.000,-Ft-os előirányzat módosítást engedélyez a szociális juttatások 

kifizetésére. 

 

Felelős:  - 

Határidő:  - 

 

Valánszki Róbert polgármester – Soron következő bejelentésre tér rá, mely a Hátrányos 

Helyzetű Tanulók Arany János Tehetséggondozó Programjában való részvétel. Megadja a 

szót Szarka Andrea igazgatási irodavezető részére. 

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető – Az idei évben négy tanuló jelentkezett a Hátrányos 

Helyzetű Tanulók Arany János Tehetséggondozó Programba. Az elmúlt években a testület 

elviekben tudta támogatni a programban résztvevő tanulókat. Ezért került a határozati 

javaslatba szintén az elviekben való támogatás. Amennyiben másként dönt a testület, úgy 

lehetőség van pénzbeli támogatásra is, viszont akkor az összeg nagyságát meg kell jelölni. 

 

Valánszki Róbert polgármester – Megköszöni az elmondottakat. Megadja a szót Dékány 

József bizottsági elnök részére, hogy ismertesse a bizottság javaslatát. 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – A pénzügyi bizottság az elviekben történő támogatást javasolja a testület felé. 

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – Az oktatási bizottság is az elvi támogatás elfogadását javasolja a testület felé. 

 

Valánszki Róbert polgármester – Megköszöni a bizottsági elnöknek az elmondottakat. 

Megadja a szót Kiss Károly képviselő részére. 

 

Kiss Károly a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő – Egy módosító 

indítványt szeretne tenni. Mivel a testület úgy döntött, hogy a továbbiakban nem kíván 

csatlakozni a GYÜSZ-TE szervezethez, ezért az itt fennmaradó összegből némiképp 

támogatni kellene a programban résztvevő tanulókat.  
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Valánszki Róbert polgármester – Érdeklődik, hogy a képviselők kívánják-e összegesíteni a 

támogatás mértékét, hogy a decemberi testületi ülésen erről dönteni tudjon a Képviselő-

testület. 

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető – Elmondja, hogy mivel pályázatról van szó, ezért a 

postai bélyegző december 12-re szól. A testületi ülés pedig szintén december 12-én lesz.  

 

Földi Imre képviselő – Mivel a Szociális és Egészségügyi Bizottság december 3-án tartja 

soron következő ülését, ezért akkor tudnának erről dönteni, mint saját hatáskörbe tartozó 

ügyként. 

 

Kiss Károly a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő – Tanulónként 30.000,- 

Ft-ot javasol támogatási összegként. 

 

Valánszki Róbert polgármester – Megkérdezi van-e még valakinek észrevétele, hozzászólása 

a témával kapcsolatban? Megállapítja, hogy további hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra kéri a képviselőket. 

Aki egyetért azzal, hogy az önkormányzat elviekben támogassa a Hátrányos Helyzetű 

Tanulók Arany János Tehetséggondozó Programban résztvevő tanulókat kéri az 

kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 9 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

 445/2013.(XI.28.) Kt.hat. 

 

Dévaványa település Önkormányzatának Képviselő-testülete támogatja, hogy Földi 

Alexandra nyolcadik évfolyamos tanuló (anyja neve: Tóth Csilla) Dévaványa 

település képviseletében részt vegyen az Arany János Tehetséggondozó 

Programban. 

Az önkormányzat elviekben támogatja a tanulót, anyagi támogatást nem tud 

nyújtani számára. 

 

Felkéri a polgármestert/, hogy a tanuló Arany János Tehetséggondozó Programba 

történő jelentkezéshez készült pályázatát és a jelen határozatot az alábbi határidőre a 

tanuló által az első helyen kiválasztott középiskola részére küldje meg. 

 

Határidő:  2013. december 12. 

Felelős:  Valánszki Róbert polgármester 

 

Határozat: 

 446/2013.(XI.28.) Kt.hat. 

 

Dévaványa település Önkormányzatának Képviselő-testülete támogatja, hogy 

Dékány László nyolcadik évfolyamos tanuló (anyja neve: Szalai Katalin) Dévaványa 

település képviseletében részt vegyen az Arany János Tehetséggondozó 

Programban. 

Az önkormányzat elviekben támogatja a tanulót, anyagi támogatást nem tud 

nyújtani számára. 
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Felkéri a polgármestert/, hogy a tanuló Arany János Tehetséggondozó Programba 

történő jelentkezéshez készült pályázatát és a jelen határozatot az alábbi határidőre a 

tanuló által az első helyen kiválasztott középiskola részére küldje meg. 

 

Határidő:  2013. december 12. 

Felelős:  Valánszki Róbert polgármester 

 

Határozat: 

 447/2013.(XI.28.) Kt.hat. 

 

Dévaványa település Önkormányzatának Képviselő-testülete támogatja, hogy Kis 

Martin nyolcadik évfolyamos tanuló (anyja neve: Olasz Etelka) Dévaványa település 

képviseletében részt vegyen az Arany János Tehetséggondozó Programban. 

Az önkormányzat elviekben támogatja a tanulót, anyagi támogatást nem tud 

nyújtani számára. 

 

Felkéri a polgármestert/, hogy a tanuló Arany János Tehetséggondozó Programba 

történő jelentkezéshez készült pályázatát és a jelen határozatot az alábbi határidőre a 

tanuló által az első helyen kiválasztott középiskola részére küldje meg. 

 

Határidő:  2013. december 12. 

Felelős:  Valánszki Róbert polgármester 

 

Határozat: 

 448/2013.(XI.28.) Kt.hat. 

 

Dévaványa település Önkormányzatának Képviselő-testülete támogatja, hogy Török 

István nyolcadik évfolyamos tanuló (anyja neve: Deák Erika) Dévaványa település 

képviseletében részt vegyen az Arany János Tehetséggondozó Programban. 

Az önkormányzat elviekben támogatja a tanulót, anyagi támogatást nem tud 

nyújtani számára. 

 

Felkéri a polgármestert/, hogy a tanuló Arany János Tehetséggondozó Programba 

történő jelentkezéshez készült pályázatát és a jelen határozatot az alábbi határidőre a 

tanuló által az első helyen kiválasztott középiskola részére küldje meg. 

 

Határidő:  2013. december 12. 

Felelős:  Valánszki Róbert polgármester 

 

Valánszki Róbert polgármester – Következő bejelentés a Békés-Manifest Közszolgáltató 

Nonprofit Kht. tagi képviseletével kapcsolatos. 

Megtörtént a döntést követően az üzletrészvásárlás, a módosított társasági szerződés alapján 

Dévaványa Város Önkormányzat tagi tulajdonjoga a cégbírósági nyilvántartásban pedig 

átvezetésre került. 

A fenti társaság legfőbb szerve a taggyűlés, a taggyűlésben a tagot erre meghatalmazott 

természetes személy képviselheti. Az önkormányzat tulajdona tekintetében a tulajdonosi 

jogokat mint jogi személy elsősorban a mindenkori polgármesteri tisztséget betöltő személy 

gyakorolja. 
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Az időközi választás eredményeként 2013. november 11. napjától a polgármesteri tisztséget 

Valánszki Róbert látja el. 

A tagi képviselet gyakorlásához a Képviselő-testület felhatalmazása szükséges. 

Megkérdezi van-e még valakinek észrevétele, hozzászólása a témával kapcsolatban? 

Megállapítja, hogy további hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra kéri a képviselőket. 

Aki egyetért azzal, hogy 2013. november 29. napjától Valánszki Róbert polgármester a 

Békés-Manifest Közszolgáltató Nonprofit Kft. (5746 Kunágota, Rákóczi út 9. szám) 

taggyűlésében a tagi képviseletet gyakorolja kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 9 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

 449/2013.(XI.28.) Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete 2013. november 29. napjától 

felhatalmazza Valánszki Róbert polgármestert a Békés-Manifest Közszolgáltató 

Nonprofit Kft. (5746 Kunágota, Rákóczi út 9. szám) taggyűlésében a tagi képviselet 

gyakorlására. 

 

Felelősök:  Valánszki Róbert polgármester 

Gyuricza Máté műszaki előadó 

 

Határidő:  azonnal 

 

Valánszki Róbert polgármester – Következő bejelentés a Gyomaközszolg Nonprofit Kht. 

tagi képviseletével kapcsolatos. Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

tulajdonosként 6.250.000,-Ft névértékű törzsbetéttel rendelkezik a Gyomaközszolg 

Közszolgáltató Nonprofit Kft. (5500 Gyomaendrőd, Ipartelep út 2. szám) társaság 

üzletrészéből. 

A társaság legfőbb szerve a taggyűlés, a taggyűlésben a tagot erre meghatalmazott 

természetes személy képviselheti. Az önkormányzat tulajdona tekintetében a tulajdonosi 

jogokat mint jogi személy elsősorban a mindenkori polgármesteri tisztséget betöltő személy 

gyakorolja. 

Az időközi választás eredményeként 2013. november 11. napjától a polgármesteri tisztséget 

Valánszki Róbert látja el. 

A tagi képviselet gyakorlásához a Képviselő-testület felhatalmazása szükséges. 

Megkérdezi van-e még valakinek észrevétele, hozzászólása a témával kapcsolatban? 

Megállapítja, hogy további hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra kéri a képviselőket. 

Aki egyetért azzal, hogy 2013. november 29. napjától Valánszki Róbert polgármester a 

GYOMAKÖZSZOLG Kommunális Közszolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 

taggyűlésében a tagi képviseletet gyakorolja kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 9 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 
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Határozat: 

 450/2013.(XI.28.) Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete 2013. november 29. napjától 

felhatalmazza Valánszki Róbert polgármestert a GYOMAKÖZSZOLG Kommunális 

Közszolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság taggyűlésében a tagi 

képviselet gyakorlására. 

 

Felelősök:  Valánszki Róbert polgármester 

Gyuricza Máté műszaki előadó 

 

Határidő:  azonnal 

 

Valánszki Róbert polgármester – Következő bejelentés a Délkelet-Alföld Regionális 

Hulladékgazdálkodási Rendszer Létrehozását Célzó Önkormányzati Társulás tagi 

képviseletével kapcsolatos. A Délkelet-Alföld Regionális Hulladékgazdálkodási Rendszer 

Létrehozását Célzó Önkormányzati Társulás 2006. márciusában alakult, jelenleg 93 tagot 

(társulási megállapodás) számlál. A tagtelepülések közös célja, hogy a Társulás területén 

található bezárt, megfelelő műszaki védelemmel nem rendelkező lakossági hulladéklerakókat 

rekultiválja, valamint korszerű hulladékgazdálkodási rendszer létrehozásával, az 

újrahasznosítást szolgáló szelektív hulladékgyűjtés és a komposztálás széleskörű 

elterjesztésével csökkentse a lerakóhelyekre kerülő hulladék mennyiségét. 

A társaság legfőbb szerve a taggyűlés, a taggyűlésben a tagot erre meghatalmazott 

természetes személy képviselheti. Az önkormányzat tulajdona tekintetében a tulajdonosi 

jogokat mint jogi személy elsősorban a mindenkori polgármesteri tisztséget betöltő személy 

gyakorolja. Az időközi választás eredményeként 2013. november 11. napjától a polgármesteri 

tisztséget Valánszki Róbert látja el. 

A tagi képviselet gyakorlásához a Képviselő-testület felhatalmazása szükséges. 

Megkérdezi van-e még valakinek észrevétele, hozzászólása a témával kapcsolatban? 

Megállapítja, hogy további hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra kéri a képviselőket. 

Aki egyetért azzal, hogy 2013. november 29. napjától Valánszki Róbert polgármester a 

Délkelet-Alföld Regionális Hulladékgazdálkodási Rendszer Létrehozását Célzó 

Önkormányzati Társulás (5900 Orosháza, Szabadság tér 4-6. taggyűlésében a tagi képviseletet 

gyakorolja kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 9 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

 451/2013.(XI.28.) Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete 2013. november 29. napjától 

felhatalmazza Valánszki Róbert polgármestert a Délkelet-Alföld Regionális 

Hulladékgazdálkodási Rendszer Létrehozását Célzó Önkormányzati Társulás (5900 

Orosháza, Szabadság tér 4-6. taggyűlésében a tagi képviselet gyakorlására. 

 

Felelősök:  Valánszki Róbert polgármester 

Gyuricza Máté műszaki előadó 

 

Határidő:  azonnal 
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Valánszki Róbert polgármester – Következő bejelentés a Körös-völgyi Konzorcium tagi 

képviseletével kapcsolatos. Dévaványa Város Önkormányzata 2013. július 11.-én kelt 

301/2013. (VII.11.) Kt. határozatában döntött arról, hogy a Körös-völgyi Települések 

Regionális Szervezete megszüntetésre kerüljön. Döntött arról is, hogy tagként csatlakozni 

kíván a megalakítandó Körös-völgyi Konzorciumhoz. 

A konzorciumi megállapodás eddig nem került aláírásra, a társaság 2013. december 1. napon 

történő hatállyal tervezi működését megkezdeni. 

Ezt megelőzően Pap Tibor polgármester bejelentette, hogy tisztségviselői jogviszonyáról 

2013. augusztus 5.-én érvénybe lépő  hatállyal lemondani szándékozik. A Képviselő-testület a 

körülményekre való tekintettel a tagi képviseletre - az ügyvivő polgármesteri feladatokat 

ellátó - Novák Imre alpolgármester részére adott felhatalmazást. 

Az időközi választás eredményeként 2013. november 11. napjától a polgármesteri tisztséget 

Valánszki Róbert látja el. 

Az önkormányzat tulajdona tekintetében a tulajdonosi jogokat mint jogi személy elsősorban a 

mindenkori polgármesteri tisztséget betöltő személy gyakorolja. 

A tagi képviselet gyakorlásához a Képviselő-testület felhatalmazása szükséges. 

Megkérdezi van-e még valakinek észrevétele, hozzászólása a témával kapcsolatban? 

Megállapítja, hogy további hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra kéri a képviselőket. 

Aki egyetért azzal, hogy 2013. november 29. napjától Valánszki Róbert polgármester a 

Körös-völgyi Konzorcium (5500 Gyomaendrőd, Selyem út 124. ) taggyűlésében a tagi 

képviseletet gyakorolja kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 9 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

 452/2013.(XI.28.) Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete 2013. november 29. napjától 

felhatalmazza Valánszki Róbert polgármestert a Körös-völgyi Konzorcium (5500 

Gyomaendrőd, Selyem út 124. ) taggyűlésében a tagi képviselet gyakorlására, a 

konzorciumi megállapodás aláírására. 

 

Felelősök:  Valánszki Róbert polgármester 

Gyuricza Máté műszaki előadó 

Határidő:  azonnal 

 

Valánszki Róbert polgármester – Soron következő bejelentés a belterületi utak 

pótkátyúzásáról szól. Megadja a szót Feke László műszaki irodavezető részére. 

 

Feke László műszaki irodavezető - Dévaványa Város Önkormányzata helyi beszerzési 

eljárást követően szerződést kötött belterületi utak kátyúzására 360 m
2
 mennyiségben a Gold 

Partner Kft-vel (1134 Budapest, Kassák L. u. 76.) A tárgyi mennyiséget a kivitelező 

elvégezte, de további 120 m
2
 kátyúzási pótigény merült fel a települési közúthálózaton, 

amelyet a kivitelező (a Polgármester Úr előzetes hozzájárulásával) folyamatosan végez, amíg 

egyéb aszfaltozási munkái vannak a településen (városközpont és kerékpárút aszfaltozási 

munkák). 

A tárgyi pótmunka költségvonzata: 120 x 4.200,- Ft + Áfa = 640.080,- Ft 
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Valánszki Róbert polgármester – Megköszöni az elmondottakat. Megkérdezi van-e még 

valakinek észrevétele, hozzászólása a témával kapcsolatban? Megállapítja, hogy további 

hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra kéri a képviselőket. 

Aki egyetért azzal, hogy az önkormányzat megbízza a Gold Partner kft-t (1134 Budapest, 

Kassák L. u. 76.) a Dévaványa belterületi közúthálózaton végzendő pótkátyúzási munkák 

elvégzésével kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 9 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

    453/2013.(XI.28.) Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy megbízza a  

Gold Partner kft-t (1134 Budapest, Kassák L. u. 76.) a Dévaványa belterületi 

közúthálózaton végzendő pótkátyúzási munkák elvégzése tárgyában, összesen  120 

m
2
 mennyiségben .  

A Képviselő-testület megbízza a polgármestert a kátyúzási építési szerződés 

aláírásával.  

 

Felelős:  Valánszki Róbert polgármester 

  Feke László műszaki irodavezető 

Határidő:  2013. november 29. 

 

Valánszki Róbert polgármester – Soron következő bejelentésre tér rá, mely a 

Településszerkezeti terv elfogadása és a helyi Építésügyi-szabályzat rendeletének 

megalkotása. Megadja a szót Feke László műszaki irodavezető részére. 

 

Feke László műszaki irodavezető - A Képviselő-testület 21/2012. (I.26.) Kt. határozatában 

döntött arról, hogy a Dévaványa Város rendezési tervének felülvizsgálatát- helyi beszerzési 

eljárás során, mint legalacsonyabb ajánlatot tevő- Tér és Terület Kft.-vel (5700 Gyula, Hajnal 

u. 25/2.) végezteti el. A közel egy éves tervezési munkát követően a képviselő-testületnek 

bemutatott munkaanyag az érintett szervezetek bevonásával egyeztetésre került. A beérkezett 

vélemények alapján a véglegesítésre került dokumentumokat 30 napra a -helyben szokásos 

módon- közzétételre kerültek és egyben megküldték állami főépítészi jóváhagyásra.  

A főépítész asszony 2013.11.06.-án kelt CSD/01/291-5/2013. ügyiratszámú levelében 

közöltek szerint a településszerkezeti terv, a helyi építési szabályzat és a szabályozásai 

tervlapok jogszerűen jóváhagyhatók. 

Első lépésként a település szerkezeti terv leírását, annak rajzi mellékleteivel együtt szükséges 

testületi határozattal jóváhagyni és egyúttal a 269/2002. (XI.28.) Kt. határozattal elfogadott 

Településszerkezeti tervet hatályon kívül kell helyezni! 

Második lépésként meg kell alkotni a település helyi építési szabályozásáról szóló rendeletet. 

A terjedelemre való tekintettel az összes elkészült munkarész a mellékelt Cd-n megtalálható 

pdf. formátumban. 

 

Valánszki Róbert polgármester – Megköszöni az elmondottakat. Megadja a szót dr. Ágoston 

Sándor bizottsági elnök részére, hogy ismertesse a bizottság javaslatát. 
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dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – A bizottság a Településszerkezeti terv elfogadását javasolja és a helyi Építésügyi-

szabályzat rendeletének megalkotását. 

 

Valánszki Róbert polgármester – Megköszöni a bizottsági javaslat ismertetését. Megkérdezi 

van-e még valakinek észrevétele, hozzászólása a témával kapcsolatban? Megállapítja, hogy 

további hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra kéri a képviselőket. 

Aki elfogadja a Településszerkezeti tervet kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 9 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

    454/2013.(XI.28.) Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Dévaványa 

Város teljes közigazgatási területére vonatkozó -az előterjesztés mellékletét képező- 

Településszerkezeti terv leírását, annak rajzi mellékleteivel együtt elfogadja és 

egyben a 269/2002 (XI. 28.) Kt. határozattal elfogadott Településszerkezeti Tervet 

hatályon kívül helyezi: 

 

Felelős: 

Határidő: 

 

Valánszki Róbert polgármester – Ismételten szavazásra kéri a képviselőket. Aki egyetért a 

helyi Építésügyi-szabályzat rendelet megalkotásával kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 9 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotja 

 

Dévaványa Város Önkormányzat 

Képviselő-testületének 

 

____/2013.(__.___.) önkormányzati rendeletét 

a helyi Építésügyi-szabályzatról  
 

(Az elfogadott rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

Valánszki Róbert polgármester – Következő bejelentés a Vidra Önkéntes Járási 

Mentőcsoport Egyesület kérelmével kapcsolatos. Megadja a szót Dékány József bizottsági 

elnök részére, hogy ismertesse a bizottsági javaslatot. 

 

Dékány József a Pénzügyi- Ellenőrző- Önkormányzati Vagyonkezelő Bizottság elnöke, 

képviselő – A pénzügyi bizottság a civil szervezetek kérelmével együtt javasolja megtárgyalni 

a Vidra Önkéntes Járási Mentőcsoport Egyesület kérelmét. 

 

Valánszki Róbert polgármester – Megköszöni a bizottsági javaslat ismertetését. Megkérdezi 

van-e még valakinek észrevétele, hozzászólása a témával kapcsolatban? Megállapítja, hogy 

további hozzászólás nem hangzott el.  
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Valánszki Róbert polgármester – Következő bejelentés ismertetéséhez megadja a szót 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető részére. 

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető - A Békés Megyei Kormányhivatal Oktatási 

Főosztálya azzal a kéréssel fordult Dévaványa Város Önkormányzatához, hogy az általuk 

megküldött, kötelező felvételt biztosító általános iskolák körzethatárainak meghatározására 

vonatkozó tervezetet véleményezze, és a véleményt tartalmazó határozatot 2013. november 

29. napjáig szíveskedjen részükre megküldeni. 

A nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 50. § (8) bekezdése, valamint a 

nevelési-oktatási intézmények működéséről és a köznevelési intézmények névhasználatáról 

szóló 20/2012. (VIII. 31.) EMMI rendelet 24. § (1) bekezdése értelmében a kormányhivatal 

meghatározza és közzéteszi az iskolák felvételi körzetét, amellyel kapcsolatban minden év 

november utolsó napjáig beszerzi az illetékességi területén található települési 

önkormányzatok véleményét. 

A Felvételi körzetet tartalmazó mellékletben Dévaványa település vonatkozásában a kötelező 

felvételt biztosító iskola a Ványai Ambrus Általános Iskola és Alapfokú Művészeti Iskola. 

Javasolja a Képviselő-testületnek a Békés Megyei Kormányhivatal által kialakított, a kötelező 

felvételt biztosító általános iskola körzethatárainak meghatározására vonatkozó tervezetet. 

A nem állami fenntartású Szügyi Dániel Református Iskola esetében a nemzeti köznevelésről 

szóló 2011. évi CXC. törvény 33. § (1) bekezdése alapján a beiskolázási körzethatár a 

település közigazgatási területe. 

A települési önkormányzat képviselő-testületének a köznevelési közfeladat-ellátási 

kötelezettsége teljesítése körében határozatban kell megállapítania az önkormányzat által 

fenntartott óvoda kötelező felvételt biztosító körzethatárait.  

Az óvodai felvételi körzethatárok megváltoztatásáról is határozatban kell rendelkeznie a 

Képviselő-testületnek. A körzethatárokat megállapító vagy megváltoztató döntést tartalmazó 

határozatot (vagy a jegyzőkönyvi kivonatot), a nemzeti köznevelési törvény végrehajtásáról 

rendelkező 229/2012. (VIII. 28.) Korm. rendelet 22. § (1) bekezdésében foglaltaknak 

megfelelően a település jegyzője a döntést követő tizenöt napon belül megküldi a köznevelés 

információs rendszere (a továbbiakban: KIR) elnevezésű országos, elektronikus nyilvántartási 

és adatszolgáltatási rendszerbe. Ezzel egyidejűleg, a jegyző köteles megadni Dévaványa 

Város Önkormányzatát illetően a következő adatokat:  

a) a polgármesteri hivatal nevét, irányítószámát, a település nevét és a közterület címét,  

b) a beküldő felelős személy nevét, beosztását, elérhetőségeit.  

A Képviselő-testület előtt ismert tény, hogy Dévaványa Város Önkormányzata 

fenntartásában, és a Dévaványai Általános Művelődési Központ intézményegységeként 

működő óvoda az Eötvös u. 2. szám, a Kossuth u. 5. szám, a Hajós u. 24. szám és a Könyves 

u. 13. szám alatti épületben fogadja a településen lakóhellyel rendelkezők óvodába beíratott 

gyermekeket. Az óvodai intézményegység kötelező felvételt biztosító körzethatára 

megegyezik a település közigazgatási határával.  

 

Valánszki Róbert polgármester – Megköszöni az elmondottakat. Megadja a szót dr. Ágoston 

Sándor bizottsági elnök részére, hogy ismertesse a bizottság javaslatát. 

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – Az oktatási bizottság tárgyalta az előterjesztést és mindkét esetben elfogadásra 

javasolták a határozati javaslatban leírtak szerint. 

 

Valánszki Róbert polgármester – Megkérdezi van-e még valakinek észrevétele, hozzászólása 

a témával kapcsolatban? Megállapítja, hogy további hozzászólás nem hangzott el.  
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Szavazásra kéri a képviselőket. 

Aki egyetért a Békés Megyei Kormányhivatal által kialakított, a kötelező felvételt biztosító 

általános iskola körzethatárának meghatározására vonatkozó tervezettel kéri, az 

kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 9 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

    455/2013.(XI.28.) Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete egyetért a Békés Megyei 

Kormányhivatal által kialakított, a kötelező felvételt biztosító általános iskola 

körzethatárának meghatározására vonatkozó tervezettel, és az alábbiak szerint 

javasolja a körzethatárok kialakítását: 

 

Ványai Ambrus Általános Iskola és Alapfokú Művészeti Iskola beiskolázási körzete 

Dévaványa és Ecsegfalva települések közigazgatási területe. 

 

Szügyi Dániel Református Általános Iskola beiskolázási körzethatára Dévaványa 

település közigazgatási területe. 

 

A Képviselő-testület megbízza a Polgármestert a határozatban foglaltak szerint 

járjon el.  

 

Felelős:  Valánszki Róbert polgármester 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető 

Határidő:  értelem szerint 

 

Valánszki Róbert polgármester – Ismételten szavazásra kéri a képviselőket. Aki egyetért az 

óvodai felvételi körzethatárok megállapításáról szóló határozati javaslattal kéri, az 

kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 9 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

    456/2013.(XI.28.) Kt.hat. 

 

1.) Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete a nemzeti köznevelésről 

szóló 2011. évi CXC. törvény végrehajtásáról rendelkező 229/2012. (VIII. 28.) 

Korm. rendelet 22. § (1) bekezdésében foglaltaknak megfelelően az óvodai felvételi 

körzethatárok megállapításáról úgy rendelkezik, hogy a Dévaványa Város 

Önkormányzat fenntartásában lévő, és a Dévaványai Általános Művelődési Központ 

intézményegységeként működő óvoda kötelező felvételt biztosító körzethatára 

megegyezik a település közigazgatási határával.  

2.) A Képviselő-testület megbízza a Jegyzőt, hogy a jelen határozat 1.) pontja 

szerinti képviselő-testületi döntést, valamint a nemzeti köznevelési törvény 

végrehajtásáról rendelkező 229/2012. (VIII. 28.) Korm. rendelet 22. § (2) 

bekezdésében szereplő adatokat rögzítse a köznevelés információs rendszerében.  

 

Felelős:  Balogh Csilla jegyző  
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Szarka Andrea igazgatási irodavezető 

Határidő:  a döntést követő 15 napon belül  

 

Valánszki Róbert polgármester – Soron következő előterjesztés Dévaványai Közös 

Önkormányzati Hivatal székhelyén iratanyag selejtezés. Megadja a szót Szarka Andrea 

igazgatási irodavezető részére. 

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető - Megkeresték az Iratselejtező és Rendező Kft.-t, hogy 

a Dévaványai Közös Önkormányzati Hivatal székhely település iratainak selejtezésére, 

rendezésére, levéltári anyag kiválogatására, a selejt iratanyag szétválogatására és 

elszállítására, a maradó értékű iratok levéltári beszállítására árajánlatot adni szíveskedjen. 

A Hivatalban 1999. óta ezen feladatokat teljeskörűen nem tudták ellátni, a mindennapi 

feladatellátás mellett „lehetetlenné” vált a feladat elvégzése. Az irattár telítettsége miatt ezen 

feladat szükségszerűvé vált. 

A hivatal jelenleg iratselejtezésre és rendezésre váró iratanyag mennyisége 387 

iratfolyóméter. 

A selejtezés illetve rendezés 5.000,-Ft+ÁFA ifm-ként. Így a 387 ifm x 5.000,-ft = 1.935.000,-

Ft + ÁFA, bruttó 2.457.450,-Ft. 

A fenti összeg három egymást követő költségvetési év terhére kerülhetne kifizetésre. 

A munkálatok várhatóan 2014. január hótól június hó végéig tartanának. 

A selejtezésről jegyzőkönyv, a levéltári iratokról átadás-átvételi jegyzék készül. Az egész 

munka a Békés Megyei Levéltár felügyelete mellett történik. 

 

Valánszki Róbert polgármester – Megkérdezi van-e még valakinek észrevétele, hozzászólása 

a témával kapcsolatban? Megállapítja, hogy további hozzászólás nem hangzott el.  

Szavazásra kéri a képviselőket. 

Aki egyetért a határozati javaslattal, miszerint az Iratselejtező és Rendező Kft.  bruttó 

2.457.450,-Ft-os összegért, mely három egymást követő költségvetési év terhére kerülne 

kifizetésre, elvégezze az iratselejtezést kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 9 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

    457/2013.(XI.28.) Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Dévaványai 

Közös Önkormányzati Hivatal székhely település iratainak selejtezésére, 

rendezésére, levéltári anyag kiválogatására, a selejt iratanyag szétválogatására és 

elszállítására, a maradó értékű iratok levéltári beszállítására megbízza az 

Iratselejtező és Rendező Kft.-t (Békés, Táncsics u. 3/1.) bruttó 2.457.450,-Ft 

összegben, mely három egymást követő költségvetési év terhére kerül egyenlő 

részletben kifizetésre. A szükséges forrást az önkormányzat a 2014., 2015 és 2016. 

évi költségvetésében biztosítja. 

 

A Képviselő-testület megbízza a Polgármestert a határozatban foglaltak szerint 

járjon el.  

 

Felelős:  Valánszki Miklós polgármester 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető 

Határidő:  értelem szerint 
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Valánszki Róbert polgármester – Következő előterjesztés ismertetéséhez ismét megadja a 

szót Szarka Andrea igazgatási irodavezető részére. 

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető - Dr. Puskás György háziorvos 2013. május 9.-ei 

keltezésű levelében kijelentette, hogy egészségi állapota miatt nem tudja ellátni a IV. számú 

felnőtt háziorvosi körzetben feladatait és 2013. július 1-jétől visszaadja a körzet további 

működtetését Önkormányzatnak. 

Az önálló orvosi tevékenységről szóló 2000. évi II. törvény végrehajtásáról szóló 313/2011. 

(XII.23.) Korm. rendelet 13/A. § (1) bekezdése értelmében a Doktor Úrnak a praxisjog 

elidegenítésére a feladat-ellátási szerződés megszűnését követő 6 hónap alatt van lehetősége, 

azaz 2014. január 1-jéig.  

A Képviselő-testület május 17-ei rendkívüli ülésén hozzájárulását adta a IV. számú felnőtt 

háziorvosi körzet tartós helyettesítéssel történő ellátásához 2013. július 1-jétől – 2013. 

december 31-ig terjedő időszakban. 

A Békés Megyei Kormányhivatal Békéscsabai Járási Kormányhivatal Járási Népegészségügyi 

Intézete benyújtott kérelem alapján engedélyezte a betöltetlen IV. körzet ellátását 2 havi 

váltásban történő helyettesítő orvosok által. 

A finanszírozási alapszerződés is megkötésre került az Országos Egészségbiztosítási 

Pénztárral. 

 

Valánszki Róbert polgármester – Megköszöni az előterjesztés ismertetését. Elmondja, hogy 

a háziorvosi körzet ellátás ügyében Szarka Andrea igazgatási irodavezetővel már próbáltak 

lépéseket tenni. Szakmai szervezettel és a háziorvosokkal egyeztettek, levelet írtak a Magyar 

Orvosi Kamara Békés Megyei Szervezetének. Szeretnék ezt a kérdést minél hamarabb, 

megnyugtató módon lezárni. Orvos illetve orvos házaspár jelentkezését is szívesen várja az 

önkormányzat. 

Megkérdezi van-e még valakinek észrevétele, hozzászólása a témával kapcsolatban? 

Megállapítja, hogy további hozzászólás nem hangzott el.  

Szavazásra kéri a képviselőket. 

Aki egyetért a határozati javaslattal kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 9 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

    458/2013.(XI.28.) Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárulását adja a IV. 

számú felnőtt háziorvosi körzet tartós helyettesítéssel történő ellátásához 2014. 

január 1-jétől határozatlan időre. 

A tartós helyettesítési feladatokat Dr. Bagi Károly, Dr. Patka Lenke és Dr. Diószegi 

Mária háziorvosok látják el kettő havi váltásban, legalább napi két órában úgy, hogy 

a helyettesítés alatti rendelési idő a saját körzetük rendelési idejét nem érinti. 

 

A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert határozatban foglaltak szerint járjon el. 

 

Felelős:  Valánszki Róbert polgármester 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető 

Határidő:  értelem szerint 
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Valánszki Róbert polgármester – Következő bejelentés vállalkozás indításához szükséges 

önkormányzati ingatlanra vonatkozó bérleti igény. Dévaványa Város Önkormányzat 

Képviselő-testülete a 2013. október 31-én megtartott testületi ülésén úgy döntött, hogy a 

01634/12 hrsz alatti üzemcsarnok nemcsak egészben, hanem részenként történő bérbeadására 

vonatkozó helyi beszerzési eljárás során a Szántó Zsolt (5510 Dévaványa, Petőfi u. 24.) 

ajánlattevőnek az ajánlattételi határidő lejártáig benyújtott ajánlatát érvényesnek és 

alkalmasnak nyilvánítja. Ennek eredményeképpen a bérleti szerződés 2013. november 04-én 

aláírásra került. Az ajánlattevő az ajánlatában az üzemcsarnokból 100 m
2
 területű 

ingatlanrészre adta be ajánlatát azzal a megjegyzéssel, hogy a későbbiekben az egész 

üzemcsarnokot bérbe kívánja venni. 

Szántó Zsolt 2013. november 27-én kérelemmel fordult az önkormányzat felé, hogy az 

ajánlatában már leírtakat a jövő hónapban érvényesíteni szeretné, azaz az egész 

üzemcsarnokot (463 m
2
) bérbe kívánja venni az ajánlatában elfogadott 300,-Ft+Áfa/hó/ m

2
 

áron. 

Megkérdezi van-e még valakinek észrevétele, hozzászólása a témával kapcsolatban? 

Megállapítja, hogy további hozzászólás nem hangzott el.  

Szavazásra kéri a képviselőket. 

Aki egyetért a határozati javaslattal kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a testület egyhangúlag 9 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

    459/2013.(XI.28.) Kt.hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 2013. 

november 04-én Szántó Zsolt (5510 Dévaványa, Petőfi u. 24.) bérlővel megkötött 

01634/12 hrsz alatti üzemcsarnok területének 100 m
2
 –re vonatkozó bérleti 

szerződését 463 m
2
 területi igényre módosítja. 

 

A Képviselő-testület megbízza a polgármestert a bérleti szerződés módosításának 

aláírásával. 

 

Felelős:  Valánszki Róbert polgármester 

Feke László műszaki irodavezető 

Határidő:  2013. december 02. 

 

Valánszki Róbert polgármester – Következő bejelentés ismertetéséhez megadja a szót Kiss 

Károly képviselő részére. 

 

Kiss Károly a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke, képviselő – Mindenki előtt ismert, 

hogy a dévaványai lakosoknak régi vágya a bányató hasznosítása mint horgásztó. Alakuló 

ülést tartottak, melyen 20 személy vett részt. A kérelem mellékletében szereplő dévaványai 

lakosok azzal a kérelemmel fordulnak a Képviselő-testülethez, hogy a dévaványai téglagyár 

üzemeltetéséből keletkezett 01634/6 hrsz bánya tavat és a hozzá tartozó 01631/25 hrsz gyep 

területtel együtt a megalakulandó horgászegyesületnek horgásztó és szabadidő park 

létesítésére 20 évre használatba adni szíveskedjen. Mivel a vízterület jelenleg bánya művelés 

alatt áll, de annak kivonása folyamatban van, elvi határozatot kérnek annak érdekében, hogy 

az egyesület annak a reményében alakulhasson meg, hogy saját használatú vízterülettel 

rendelkezik. 
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A kérelem pozitív elbírálása esetén sok dévaványai lakos régi vágya teljesülhet és a terület 

végre olyan gazdára talál, aki annak érdekében tevékenykedik, hogy minél több lakos társunk 

kulturált szabadidő eltöltését szolgálja. 

Korábban Feke László műszaki irodavezető kiosztott egy helyszínrajzot, melyen már 

megtörtént a tervek felmérése. 

 

Valánszki Róbert polgármester – Javasolja, hogy ez ügyben gyűjtsenek még további 

információt és a decemberi testületi ülésen térjenek vissza erre a témára. 

Megkérdezi, hogy a zárt ülés megkezdése előtt van-e még valakinek bejelentése? 

Megadja a szót Novák Imre alpolgármester részére. 

 

Novák Imre alpolgármester – Elmondja, hogy 2013. november 30-án a Református 

templomban Steve Taylor pánsíp művész lép fel. Minden érdeklődőt szeretettel várnak.  

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – Elmondja, hogy változás történt a kábelszolgáltató tekintetében. A DKTV helyett 

november 1-től a Kalásznet Kft. lett a szolgáltató. Mivel új szolgáltató lett, ezért örömmel 

vette volna, ha a mai közmeghallgatáson megjelennek és alakosság elmondhatta volna a 

véleményét a szolgáltatással kapcsolatban. A korábbi szolgáltatóval rengeteg probléma merült 

fel. 

Lakossági véleményt szeretne elmondani, miszerint a Túrér Part 2014-es rendezése során jó 

lenen, ha megvalósulta a tó felületének rendbetétele, nád levágása, valamint némi parkosítás 

is. 

 

Valánszki Róbert polgármester – Amennyiben pályázati úton lehetőség lesz rá, 

mindenképpen megvalósulásra kerülnek az elképzelések. 

 

dr. Ágoston Sándor az Oktatási- Közművelődési- Sport és Ügyrendi Bizottság elnöke, 

képviselő – Továbbá elmondja még valóban igaz, hogy írt levelet a mentőállomás ügyében. 

Elmondja, hogy ez ügyben már többen is írtak levelet. 1996-ban az akkori képviselő Nagy 

Ferenc, majd 2000-ben és 2002-ben Novák Imre alpolgármester cselekedett hasonlóképpen. 

Azért írta a levelet, mivel a városba nem ér ki a mentőautó 15 perc alatt és a városban nagyon 

sok idős, beteg ember lakik. A Dévaványára vezető utak állapota rossz minőségű és a 

városban lévő doktorok száma kevés. Szükség lenne saját mentőállomásra a városban. 

 

Valánszki Róbert polgármester – Arról van szó, hogy a levélnek van egy negatív fenn 

hangja. Amikor egy mindenkori kormánytól várnak támogatást és pénzbeli segítséget akkor 

nem ilyen hangvételű levelet kellett volna megfogalmazni. A levél tartalmával ettől 

függetlenül egyetért. 

Megkérdezi, hogy a zárt ülés megkezdése előtt van-e még valakinek bejelentése? 

Megállapítja, hogy több bejelentés a résztvevők részéről nem hangzik el. 

 

Megállapítja, hogy Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés a) pontja alapján a képviselő-testületnek zárt ülést kell tartania, 

önkormányzati hatósági ügy tárgyalásakor. 

 

A polgármester megkéri a meghívottként megjelenteket, hogy a zárt ülés idejére 

szíveskedjenek a helyiséget elhagyni.  
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A zárt ülés anyaga az I-1/13-12/2013. iktatószámú külön jegyzőkönyvben található 1-5. 

oldallal bezárólag.  

 

 

Ugyanezen jegyzőkönyv tartalmazza az ehhez tartozó határozatokat is. 

 

A polgármester megköszöni a megjelenést, az ülést 17
00

 órakor bezárja. 

 

 

 

- Kelt mint az első oldalon - 

 

 

 

 

 

Valánszki Róbert             Balogh Csilla 

polgármester                     jegyző  

 

 


